



ကိုယုဝေးလံုပျံခံီမး မူဝါဒ

ဤကိုယုဝေးလံုပျံခံီမး မူဝါဒ (“မူဝါဒ”) တြး ကြးုပွဲပွဲ၊ Qualcomm Incorporated ဝုဝုဝု ကြးုပွဲပွဲ၏ လကုဝေးအကွံကုမလကီမ်း (ဝေပါဝုးစု၍ “ကြးုပွဲပွဲ”၊ “ကြးုပွဲပွဲကို”၊ “ကြးုပွဲပွဲ၏” ဟု ဝေးဝုပါမည) သည ကိုယုဝေးအခံကွလကွီးအား ကြးုပွဲပွဲ စုဝေးဝေးအသံုးပျံ၊ စီမံဝေးကွံကွံု လးဝေးပျံဟဝေးပံုတိုုးဝုဝု ပတ္တကုဝေးအခံကွလကွီးကို ပံုပီးဝေးပါသည။ Qualcomm Incorporated ဝုဝုဝု ကြးုပွဲပွဲ၏ လကုဝေးအကွံကုမလကီမ်းသည ကြးုပွဲပွဲ စီမံထိနးခံပွီးဝေး အခံကွလကွီးကိုလုပုနးမ်း (တရးဝေးဖွဲ အစညးမ်း)၊ စီးပြးဝေးလုပုနးမ်းစွီးဝုဝု ကမာတတခြးုဂံအခံကွလကွနးမ်းဝုဝု မွေဝေးနေးသ ကမာတလံုးဆိုတု အဖွဲ အစညးမ်းတစုပုစုပါသည။ သို့မဟုစု၍ ကြးုပွဲပွဲအတြကု ခံမတ္တးဝေး ကိုယုဝေးလံုပျံခံီမး ဝုဝုဝု ဝေးတာ ကကြယုဝေးဝေးပေး ဥပဒမ်း အကံုးဝေးကုဝေးကွီးစုစုစု ဤမူဝါဒအတြကု ကြးုပွဲပွဲသည “ပုဂံလုဝေး ဝေးတာ” အသံုးအးနးမ်းကို ကယုဝေးဝေးအသံုးပျံပါသည။

အကံုးဝေး အတိုုးအတာ

ဤမူဝါဒ အေဟုကုဝေး တိုုးကု လဝေး တစု ပေးထားသည မိမိတိုုး၏ ဝေးကွီး၊ ထုကွီး၊ ဝေးအေးမ်း၊ ဝေးဖုဝေး သို့မဟုတု အကွီးတြး ဤမူဝါဒ အကံုးဝေးကုဝေး စုစုစု စုစုစု သို့မဟုတု ဤမူဝါဒ (“ဝေးအေးမ်း” စုဝေးဝေးခုဆိုသည)အတြး ရညးနးမ်းစုစုစု။ ဤမူဝါဒသည ဝေးအေးမ်းမတဆး စုဝေးဝေးဝေး ဝေးတာမ်းသာ အကံုးဝေးပီး ဂုတိုုး၏ ကိုယုဝေးလံုပျံခံီမး မူဝါဒဖုဝေး ထိနးခံမး၍ သီးပျံးဝေး

အချားဝန်ဆောင်မှုများ၏ ဝေဒတာစုဆောင်မှုများဆိုရာ အချားဝန်ဆောင်မှုများ၏
ဝေဒတာစုဆောင်မှုများဆိုရာ ကံငဲ့သံဝုံးပုံများအပါအဝင်ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ ကန့်သတ်ထားသည့်
အချားဝေသာ မညီညွတ်ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် စီမံဆောင်ရွက်မှုများမဆို
မပါဝင်ပါ။ တစ်စုံတစ်ရာဖြင့် စွဲမှားမှုများဝေဒတာစုဆောင်မှုများ ဝေဒတာစုဆောင်မှုများလုံခြုံစီမံမှု
မူဝါဒများဝေဒတာစုဆောင်မှုများ စွဲမှားမှုများ ကန့်သတ်မှုများ ဤမူဝါဒကို ညွှန်ဆောင်သည့် ယုဒသားကဲ့သို့သာ
အေချာအေချာဖြင့် သီးချားသတိပေးခံကဲ့သို့မဟုတ် သေဘာတူညီခံကေတာဝန်ခံမှုဖြင့်
(ဥပမာ- စုဆောင်မှုများဝေဒတာစုဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် စုဆောင်မှုများ
ရရှိမှုကိစ္စများဝေဒတာစုဆောင်မှုများ စွဲမှားမှုများ) ဖြစ်ပွားသည့်တိုင်း ဤမူဝါဒ သက်ဝင်ပါသည်။

ဝေဒတာအမ်အီးအီးစားဝေဒတာစုဆောင်မှုနည်းများ

ကန့်သတ်မှုများ ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ နည်းလမ်းများမှတစ်ဆင့် ကိုယ့်ရေးအပ်ကွယ်ကိစ္စကို
စုဆောင်မှုများပါသည်။ ကန့်သတ်မှုများ စုဆောင်မှုများ ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ စွဲမှားမှုများ
သင့်ဖြင့်ရေးခံယူရမိပါသည်။ ကန့်သတ်မှုများ အား ဝေဒတာပံ့ပိုးပေးရန်
သင့်အားဝေဒတာစုဆောင်မှုများအခါ မေပေးရန် သင့်ရေးခံယူခံယူပါသည်။ သို့သာ
ဝေဒတာပံ့ပိုးပေးရန် သင့်ဖြင့်ဆန္ဒက သံဝုံးဝေဒတာစုဆောင်မှုများ ထုတ်ဖော်မှု သို့မဟုတ်
ဝန်ဆောင်မှုများအား သင့်ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် သံဝုံးကန့်သတ်မှုများပါသည်။

သင့်ဖြင့်သည့် ဝေဒတာ။ ကန့်သတ်မှုများ သင့်အမည့် အီးမေးလ်စာ(များ)၊ စာပို့လိစာ(များ)၊
တယ်လီဖုန်းနံပါတ်(များ)များ သင့် ကန့်သတ်မှုများ ထံမှ အပ်ကွယ်ကိစ္စများဝေဒတာစုဆောင်မှုများ မှတို့တင့်
ထုတ်ဖော်မှု/ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုမှ ဖွဲ့စည်းသောအခါ သင့်ဖြင့်ပေးသည့်လုပ်ငန်းများ ဆက်ပေးသော
ဝေဒတာ သို့မဟုတ် သင့် တမည့်က ကန့်သတ်မှုများ ထံ ပို့သောအပ်ကွယ်ကိစ္စကို ကန့်သတ်မှုများ
စုဆောင်မှုများပါသည်။ အခေအကွဲကေ ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ ဝန်ဆောင်မှုများ ဆက်ပေးမှုများ
ဝေဒတာစုဆောင်မှုများ (ဥပမာ- ခရစ်ယာန်စွဲမှားမှုများ ဆက်ပေးမှုများပါဝေဒတာ)၊

ဖုန်းနံပါတ်၊ ဝေ့တြောငှးခံ့ပျခငှးဝှ့ဝှ့ဝှ့ ပေးပို့မှု ရန်ပုံငွေကိုလည ကဖြူးပို့မှု က စုဆောင်းပါသည်။

မိမိတို့ ဝတ္တိကူ အလိုအလွန် ကွဲကွာကြားသည့် ဝေ့တြော။ သည့် ကဖြူးပို့မှု ၏ ဝတ္တိကွဲအနက္ခ တစ်သို့ ဝှ့ကည့်ဝေ့အခါ သငှ့ဘေရာကူအမ်းအီစား၊ သံဝှ့ဝေ့နေသာစနစ်၊ IP လိမ္မာဝှ့ဝှ့ ဤဆိုကွား သငှ့ဝှ့ဝှ့ဝေ့သောနေရာမှ ဒိုမိန်းအမည့် ကဲ့သို့သော သငှ့ကြွတ်တ သို့မဟုတ် မိဘိုငှးစက္ကီရိယာမှ အေထြထြ ဝေ့တြောကို ကဖြူးပို့မှု က စုဆောင်းပါသည်။ ထို့အပြု ဝတ္တိကူ သငှ့ဝှ့ကည့်ဝေ့ ရကြွေးဝှ့အခါ၊ သငှ့ဝှ့ကည့်ဝေ့ဆိုကူ၏ ဝေ့ရာမ်း၊ စာမ်ကှ့ဝှ့တမ်း၊ ဆိုကွား သငှ့ကည့်ဝှ့သည့် အခါဗိဗာဏ၊ ဆိုကွား သငှ့ပုနုဝှ့ကည့်ဝေ့သော ဆက်မေးဝှ့ဝှ့ ထုထွေးဝှ့ဝေ့တြောမ်းအားဖှကည့်ဝှ့ရန အုခားဝေ့ဝှ့ပု၍ ဖှကည့်ဝှ့မေးမ်းကဲ့သို့သော သက္က ဖြူးပို့မှု ၏ ဝတ္တိကွဲအား သံဝှ့ဝှ့ဝှ့ဝှ့ ပတ္တကည့် ဝေ့တြောမ်းကို ကဖြူးပို့မှု က စုဆောင်းပါသည်။

ကြက္ခိမ်း။ ကဖြူးပို့မှု ၏ ဝတ္တိကွဲ၊ ဝတ္တိကွဲအား သငှ့၏အသံဝှ့ပီမေးဝှ့ဝှ့ ပက္ခတုဝေ့ ဝေ့တြောမ်းကိုစုဆောင်းရန ကြက္ခိမ်း ဝှ့ဘေဝှ့ကြွမ်း သို့မဟုတ် အလားတူနည့်ပညာမ်းကို ကဖြူးပို့မှု ကအသံဝှ့ပီပါသည်။ ကြက္ခိဆိုသည့် သက္ကဖြူးပို့မှု ၏ ဆိုကူဝှ့ဝှ့ဝှ့ ဝှ့သြွတ်တ သို့မဟုတ် စက္ကီရိယာပေငှ့ သိုလောငှ့ကဝေ့ စာသားဖိုငှးလေးပုဖွည့်။ ဝေ့အကွဲတို့ အပါအဝှ့ ကဖြူးပို့မှု ၏ဆိုကွားဝှ့ဝှ့ ဝှ့ဆောင်းမ်းအတြက အေထာက္ခကူပုဖစုစရန ကြက္ခိမ်းကို ကဖြူးပို့မှု ကအသံဝှ့ပီပါသည်- (၁) သတ္တမတို့ဝေ့ဘေကသှ့ ဝတ္တိကဲ့သို့ သငှ့ပုနုဖှကည့်ဝှ့ဝှ့ တူညီဝေ့အခါကွဲလကွဲကို သငှ့ပုနုဝှ့ကည့်ဝှ့ရနလိုဝေ့တပါ၊ (၂) ဆိုကူပေငှ့ဝှ့ စိတ္တကိကူပီလုဟွေးဝေ့ အေဖှကသှ့အရမ်း သို့မဟုတ် ကမှေးလှမှေးခိမ်းဝှ့ဝှ့အတူ သတ္တမပံပိုးပေးသည်၊ (၃) ဆိုကူ၏လုပဆောင်းဝှ့ဝှ့ဝှ့ကို စေတုဖှကည့်ဝှ့ရာတြငှ အေထာက္ခကူပုဖစုစရန စာရင်းအင်းကို ဝေ့ဝှ့ဝှ့ဝေ့ပေးသည်၊ သုဝေ့တသနုပီလုည့်၊ ကဖြူးပို့မှု ၏

ပါဝင်မှုများကားအရမ်းခွင့်ဝန်ဆောင်များကို ပိုကောင်းမြန်စေပါ။ (၄)

ကဏ္ဍပိုမို၏ဆိုကွဲခွင့်ဝန်ဆောင်များ၏ လုံခြုံခံစားကိုကာကြည့်ရန်
အထောက်အကူပေးပါသည်။

ဆိုကွဲပေးခြင်း ငုတ်၏ ကြွေးမြီ သို့မဟုတ် ဝန်ကြီးများ (အလားတူ 1x1 ပီယေ့.gifs သို့မဟုတ်
လုပ်ဆောင်ချုပ် ဝဘ်ကိုလည်း ညွှန်းဆိုသည်) သတ္တိရှိသည့် သို့မဟုတ် ဝင်္ဂိုဏ်းရန်
ဝတ္ထုစုံစုံပီလုပ်ချခင်းခွင့်ဆိုသော ပါတနာများ၊ ဝေဖန်ကုသခြင်း သို့မဟုတ်
ဝေဖန်ကုသခြင်းကွဲသို့သော အချားကုမလင်အားလည်း ကဏ္ဍပိုမိုက
ခြင်းပေးပါသည်။ ဥပမာ- ကဏ္ဍပိုမို၏ ဆိုကွဲပေးခြင်း အတန်ကွဲပေးခြင်း
ကဏ္ဍပိုမို၏ကိုယ့် ဝေဖန်ကုသခြင်းဝန်ဆောင်ပေးရန် အချားသော
ကုမလင်အားအကြံပေးခြင်းပေးရန် ချုပ်ငြိမ်းခြင်းကုမလင်အားကို
ကဏ္ဍပိုမိုက အသုံးပြုပါသည်။ ယင်းပေးခြင်း ဝေဖန်ကုသခြင်းကုမလင်အား
ကဏ္ဍပိုမို၏အပါအဝင် ငုတ်အားဝေဖန်ကုသခြင်းအပေးခြင်းအကြံပေးခြင်း၏
ထိရောက်မှုကို တိုင်းတာရန်ခွင့် ပိုကောင်းမြန်စေရန် ကြွေးမြီဝဘ်ကြွေးကို
အသုံးပြုပေးပါသည်။ ယင်းသို့ပီလုပ်ရန် ထိုကုမလင်အား ကဏ္ဍပိုမို၏ဝဘ်ပေးခြင်း
အချားသောဝဘ်ကြွေး သင့်တော်သောမဟုတ်ပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း
အသုံးပြုပါသည်။ ဤဒီတစ်ပြင်ပေးခြင်းမှာ- ဘဏ္ဍဝေဖန်ကုသခြင်းပေးခြင်း ရကြွ/အခွန်၊
ငုတ်ကြွေးအကြောင်းပါဝင်သော အချားအရမ်းခွင့် ကိုကြိုမေးမိပါသည်။
အမ်းအိမ်ပြုချားခံကွဲခွင့် သင်္ဂြိုဟ်၏ IP လိပ်စာ။ ဤဒီတစ်ကို
သင့်ကြိုတိုင်းစရာပေးသော ကုန်ပေးခြင်း ဝန်ဆောင်များအဖွဲ့
ဝေဖန်ကုသခြင်းကို သင့်ပိုမို ဖန်တီးခြင်းဖြင့်ပေးသော ဝေဖန်ကုသခြင်းကို
တစ်ခိုင်းခင်းကိုကြိုအောင်ပေးလုပ်ပေးရန်လည်း ဤဒီတစ်ကိုသုံးပါသည်။
ဤကွဲသုံးမေးအဖွဲ့ကောင်း နောက်ပိုင်းလက်ခံခြင်း

တစ်ဦးချင်းနှင့်ပူးတွဲ၍ အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ရရှိရန်
သင့်၏အခြေအနေအထားကို ပိုမိုသိရှိလိုပါက စုံစမ်းဆန်းစစ်ခြင်းမပြုမီ
ဝင်ရောက်ခွင့်ရရှိရန်အတွက် [ကျွန်ုပ်တို့၏ဝေဖန်ချက်ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ပါ။](#)

သင့်၏ ကြီးကြပ်မှုကို လျော့ချပေးရန်အတွက် ဝင်ရောက်ခွင့်ရရှိရန်အတွက်
သင့်၏အခြေအနေအထားကို အသုံးပြုပေးခြင်းမပြုမီမဟုတ်
ကုမ္ပဏီ၏ ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းအား လိုက်နာမှု အကဲခတ်ခြင်းအား အကျဉ်းချုပ်အား ရယူနိုင်ရန်
ကြီးကြပ်မှုပေးခြင်းအတွက် သင့်၏ ဦးစားပေးခြင်းအား ဝေဖန်ချက်ကို လေ့လာရန်
သင့်ဘေးရာကွာ၏ “အကူအညီ” မီးခိုးကို စုံစမ်းဆန်းစစ်ခြင်းပါ။ ဝေဖန်ချက် အခြေအနေအထားအကြောင်း
ဝေဖန်ချက်ကို ကြည့်ရှုခြင်းမပြုမီမဟုတ်

ဝေဖန်ချက် - Qualcomm Incorporated ၏လက်အောက်ခံလူပုဂ္ဂိုလ်များသည် မိဘိဌာန
ကိရိယာဖြန့်ဖြူးပေးခြင်း၊ ဘဏ္ဍရီ အားပေးခြင်း၊ ဝေဖန်ချက်ကို လေ့လာခြင်း၊ ကိရိယာ လုံခြုံရေး
တိုးတက်ရေး၊ သို့မဟုတ် အခြားအကဲခတ်ခြင်းများ ကုမ္ပဏီ၏အကျိုးအမြတ်
အထောက်အကူပေးခြင်းမပြုမီမဟုတ် ကိရိယာများအကြောင်း ဝေဖန်ချက် အကျဉ်းချုပ်
အခြေအနေအထားကို ဖော်ပြပါသည်။ ဝေဖန်ချက် အပေါ်မူတည်၍ ဝေဖန်ချက်သည်
တည့်တည့်စွာ အခြေအနေအထားကို ကိုယ်စားပြုပါသည်။ အခြေအနေအထား (ခံစားရခြင်းမရှိခြင်း၊
ဆီရီရယ်ပီတီ သို့မဟုတ် ဝေဖန်ချက် စာရင်းပေးပို့မှု ID ကဲ့သို့မဟုတ်)၊
ထည့်သွင်းထားသော ဝေဖန်ချက်/သို့မဟုတ် စုံစမ်းဆန်းစစ်ခြင်းဖြင့် ထားသော
အပေါ်မူတည်ခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း ပေးခြင်း၊ ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်
ဖုန်းလိုင်းကုမ္ပဏီ၊ သုံးစွဲနေသော စုံစမ်းဆန်းစစ်ခြင်း ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်
တည့်တည့်စွာ သုံးစွဲခြင်း ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်၊ ဝေဖန်ချက်
အသုံးပြုမှုများနှင့် အပူချိန် ဝေဖန်ချက် ပေးခြင်း ဝေဖန်ချက်ကို ကြည့်ရှုခြင်း
စုံစမ်းဆန်းစစ်ခြင်းပါသည်။ [ပိုမိုလေ့လာရန်](#)

တတိယ အဖြူအစည်း ရင်းချမစွမ်း - ဝေဒတာ ပြစားမ်း၊ လူမး ကြန့်ကွမ်း သို့မဟုတု
အျားဝေသာ ပါတနာမ်း သို့မဟုတု အမ်းးဝွင့်ဆိုဝေသာ ရင်းချမစွမ်းကဲ့သို့သော
ပျပင့်ရင်းချမစွမ်းမလညး ကိုယုဝေရးအင်္ဂလကွမ်းကို ကြ်းဝွင့်ပို့က ရယူးဝိုငွါသညး။

စုဆောင်းချခင်း၏ ရညွယ်ကွမ်းဝွင့် ဝေဒတာ အသံုးပုပီမး

ကြ်းဝွင့်ပို့က သညး သင့်၏ သေဘာတူညိင်ကွမ်းဝွင့်/သို့မဟုတု သင့် အသံုးပုပီဝေသာ
ထုတ္ကန္တမ်း၏ လိုအပ်ကွတိုင်း သင့်အေဖုကာင်း ကိုယုဝေရးအင်္ဂလကွမ်းကို ကြ်းဝွင့်ပို့က
စုဆောင်းပီး စီမံဆောင့်ကွါသညး။ ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ လုပုနမ်းကို ဆောင့်ကွါပို့ပီး
ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ စာပ်ပီးဆိုကွမ်းဝွင့် ပုပဒဆိုကွ လိုကွာရန တာဝန္တမ်းကို ကိုညီဆောင့်ဆောင့်ကွမ်း
ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ စနမ်း၊ ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ ဝေဟကွညး၏ လံုစံဝေရးကို ကာကြယုပါသညး။
သို့မဟုတု အျား တရားဝင့်ဝေသာ အက်ခီစားမ်းကို ပျညးဆညးပါသညး။ ကြ်းဝွင့်ပို့က
ဝေဒတာမ်း စုဆောင်း၊ အသံုးပုပီချခင်း၏ ရညွယ်ကွမ်းတြင့် ပါဝင့်ညးမာ-

- အင်္ဂလကွမ်းအား သင့် ဝေတာင်းခံမး သို့မဟုတုဝန်ဆောင်းတစွါအတြကု
စာရင်းပေးမာယုရန သို့မဟုတု ထုတ္ကန္တံကို ဝယုရန သင့် ဝေတာင်းဆိုမးကဲ့သို့သော
သင့်ကြ်းဝွင့်ပို့က ထံ ပိုသော ဝေတာင်းဆိုခံကို တုနုပုနု။
- သင့်ဝေတာင်းဆိုဝေသာ ဝန်ဆောင်း(မ်း) ကို ပံပီး၊ စီမံ၊ ထိန်းသိမ်းပီး
လံုစံဝေရးအာင့် လုပုပေးရန။
- ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ ဝန်ဆောင်းမ်းဝွင့် စနမ်းကို စီမံကြပဲ့၊ ကာကြယုပီး
ပိုကောင်းမြန်ဆောင့်ပုနု၊ ထုတ္ကန္တံဝွင့် ဝန်ဆောင်း အသမ်း ထုတ္ကန္တံဝွင့်
အျားဝေသာ အဖြူအစည်းတြင်း လုပုနမ်းဆိုကွ ရညွယ်ကွမ်းအတြကု အပါအဝင်
ကြ်းဝွင့်ပို့က၏ လုပုနမ်းကို ဆောင့်ကွါပို့ပီး ပိုကောင်းမြန်ဆောင့်ပုနု။

- ကြံ့ခိုင်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများအား သုံးစွဲသည့်သူများ၏ ဦးစားပေးအစီအစဉ်၊ ပိုမိုနားလည်စေရန်၊ ကြံ့ခိုင်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများအား အသုံးပြုမိမိနှင့် ပတ္တကပ်သော စုပေါင်းထားသည့် စာရင်းအင်းကို ပေါင်းစည်းရန်နှင့် ကြံ့ခိုင်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများအား သင့်အသုံးပြုသည့်အကြံအခံကို စိတ္တကိစ္စပြုဆောင်ရွက်ပေးအောင် ကူညီပေးရန်။
- ကြံ့ခိုင်မှု၊ နည်းပညာများ၊ ထုတ်ကုန် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအဖွဲ့အစည်း ထုတ်ပြန်မှုများ၊ သတင်းအချက်အလက်များအား သတင်းအချက်အလက်များအား သင့်အား ပံ့ပိုးပေးရန်နှင့် သတင်းအချက်အလက်များအား သင့်အား ပံ့ပိုးပေးရန်နှင့်
- အချက်အလက်များ မညီညွတ်မှုအသုံးပြုမိမိနှင့် ဤမူဝါဒဖြင့် သို့မဟုတ် ကြံ့ခိုင်မှုက ဝေဒနာစုဆောင်းသော နေရာဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။

ယင်းရရှိသည့်ကိစ္စများ ဝေဒနာစုဆောင်းမှုနှင့် သက်ဆိုင်သော ဥပဒေမှ ခြင်းပုံပေးထားသော အတိုင်းအတာအတိုင်း အမိန့်ပေးသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကြံ့ခိုင်မှု စုဆောင်းသော ဝေဒနာအမိန့်ကို ကြံ့ခိုင်မှုက ပေါင်းစည်းပေးပို့ပါသည်။

ဝေဒနာများကို ကြံ့ခိုင်မှုက သို့လောင့်၊ စီမံဆောင်ရွက်သော နေရာ

ကြံ့ခိုင်မှု သည့် အေမရိကန်ပြည်ထောင်စု၊ အာရှနှင့် ဥရောပ စီးပွားရေး ဧရိယာအပါအဝင်ပစ္စည်းလက်လှမ်း မီသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ကန့်သတ်ထားဘဲ ကမ္ဘာတဝန်းရှိ ဆာဗာမားပေငှက်ဖြင့် ဝေဒနာများကို သို့လောင့်ပေး စီမံဆောင်ရွက်ပါသည်။ ဤမူဝါဒနှင့်အညီ ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းများကို ကြံ့ခိုင်မှုက စုဆောင်း သို့မဟုတ် စီမံဆောင်ရွက်ခြင်း ဝေဒနာများကို ဤမူဝါဒနှင့်အညီ၊ သက်ဆိုင်သော ဥပဒေနှင့် အညီ

စီမံဆောင်ရွက်ပေးမှုကောင်းသောစေမည့် အစီအမံများကို ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှုက လုပ်ဆောင်ပါမည်။

ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု သည့် ဂေရာပ စီးပွားရေးဧရိယာမှ အချားသော ဝန်ထမ်းများကို ယုံကြည်စိတ်ချရအောင် လုပ်ဆောင်ပါမည်။ ယင်းတို့အနက် အချို့အား ဝေဒတာကာကြားမှု လုံခြုံရေးကောင်းသောပမာဏပေးရန် ဂေရာပကော်မရှင်ဆုံးဖြတ်ပေးပါ။ ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှုက ယင်းတို့ ဆောင်ရွက်သောအခါ လမ်းညွှန်ပေးမည့် သဘောတရားကောင်းစေမည့် တရားဝင် လုပ်ငန်းစဉ်များကို အသုံးပြုပါမည် (သဘောတရားတူညီမှုကို သို့မဟုတ် တရားဝင် စာချုပ်များ ကဲ့သို့ပင်)။

ကိုယ့်ရေးအခွင့်အလမ်းအား ထုတ်ဖော်မိန့်

ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု သည့် Qualcomm (ဂုဏ်ထူးဆောင်ကုမ္ပဏီအဖြစ် အပါအဝင်)အကြောင်း သင့်၏ ကိုယ့်ရေးအခွင့်အလမ်းကို သုံးစွဲပြီး ဤမူဝါဒကြမ်းကမ်းကော်မရှင်အဖွဲ့အကြား ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု၏ ကိုယ့်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးမှုပုံစံဖြင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ သို့မဟုတ် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ ပံ့ပိုးပေးသူများအား မွေဝင်ပါမည်။ ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု သည့် ဝန်ထမ်းများနှင့် ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု လုပ်ငန်း ဖွဲ့စည်းပေးမှုအား အလှည့်ကျပေးသည့် သဘောတရားပေးသည့် သို့မဟုတ် အချား ဝန်ထမ်းအဖွဲ့များပေးသည့် လုပ်ငန်း လုပ်ဆောင်မှုဝင်ပါမည်။ ထိုသို့ပင် ကိစ္စများဖြင့် ဂုဏ်ထူးဆောင် လုပ်ငန်းအသုံးပြုမှုအကြား အမည်တူကွဲကွဲသော လုပ်ငန်းဖွဲ့စည်းမှုအဖွဲ့ ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု၏ သဘောတရားနှင့် အချားသော ဝန်ထမ်းအဖွဲ့၏ အသုံးပြုမှုနှင့် သက်ဆိုင်မှု ဝေဒတာများကို မွေဝင်ပါမည်။ နမူနာအားဖြင့် ဥပဒေအရရှိမှုမှ ဝေဒတာခံလာလွှင့်ပေးစေ တရားရုံးမှ ဝေဒတာခံလွှင့်ပေးစေ ကြံ့ခိုင်ခိုင်ခံ့မှု သို့မဟုတ် အချားသူများ၏ ဥပဒေဆိုင်ရာ အခြေအနေအထား အသုံးပြုမှုအကြောင်း သဘောတရား အကဲဖြတ်ပေးရာဖြင့် သဘောတရားကို အကန့်အသတ်ခံရ

မွေဝေကာင်း မွေဝဲသြားခိုငွါသည။ ကြ်းခိုပွဲပွဲသည အနာဂကြွင ရှိလာခိုငွေသာ သိုမဟုတု အမွန္ကယုပုဖစုေသာ ဝေရာငွးခဲမး၊ ကုမလဏီခဲငွး ဝေပါငွးစညးမး၊ လခဲေပျဟငွးမး သိုမဟုတု အုဆးေသာ ကြ်းခိုပွဲပွဲလုပုနး အားလံး/ အစိတ္တပိုငွးမးကို ပုပန္နသြေမ စညးပုခငွးခိုငွးဆကုငြယုေသာ သငွးေဒတာအားလံးကို ကြ်းခိုပွဲပွဲက မွေဝဲ သိုမဟုတု လခဲေပျဟငွးခိုငွါသည။ ဝေနာက္ခိုဝဲအေရုဖငွ့ သက္ကြ်းခိုပွဲပွဲအား ခြငွ့ပုခဲကုေပးထားသညးေနေရမးတြလညး သငွ့ကိုယုေရးအခဲက္ခလက္ခကို ကြ်းခိုပွဲပွဲက မွေဝဲခိုငွါသည။

သငွ့ေရးခဲယုးမး

ေပး/မေပးရန ဝေရးခဲယုးခိုငွါသည။ အီးေမးလုပုဖငွ့ ဝေဟကာပုတပိုမုခငွးကဲသိုေသာ အခဲေပျသာ အေပုခအေခဲမးတြင ဝေဒတာစုစညးမး အမးအိစားအခဲေပျအား အသံးပု သိုမဟုတု မွေဝဲပုခငွးတြင ပါဝေညး မပါဝေညး သတ္တ ကြ်းခိုပွဲပွဲက ဝေရးခဲသြေငွ့ေပးပါသည။ ယငွးကဲသိုေသာ အေပုခအေခဲမးတြင ကြ်းခိုပွဲပွဲက သငွ့ေရးခဲယုးကို ဝေလးစားပါသည။

ေဒတာ ေတာငွးခဲခိုငွါငြေ့ခိုသည။ အခဲေပျသာ ခိုငွါခဲမး သိုမဟုတု ပုပန္နယုးမး ဥပေဒမးအရ သငွ့၏ ပုဂါလုေရး ေဒတာခိုငွ့စုပုခဲေညး သညး ေဒတာ ရယုသံးပုးစြးခိုငွါငြေ့၊ အမွနပုပုခငွါ၊ ဖကြေ့၊ ကနုသတြေ့၊ သိုမဟုတု အုဆး အခြငွ့အေရးမး ရှိပါသည။ [ထုခိအခြငွ့အေရးမးေတာငွးခဲရန ဤတြငးခိုပု။](#)

ေစာငွ့ဟကညးသိမးဆညးမး မလုပုခိုငွါ။ လက္ခိုတြင ကြ်းခိုပွဲပွဲသည ဝေတ္တရာက္ခမးမ့ ေပးပိုေသာ “ေပျခရာ မခဲပါခိုငွါ” (“DNT”) အခဲကုပုမးမးကို တုနုပုနုပုခငွး မရှိပါ။ DNT အား မညိမညို အေပလယုေကာကုမညးခိုငွါ ယငွးအား လက္ခိုရရှိေသာ ဝတ္တိုက္ခးခိုငွါ ပုပုကုမလဏီမးက မညညးလုပုေဆာငွ့က္ခး ပုပုလုပုသညိ ဆံးပုဖတုနု ကိုက္ခိေသာ စံသတုက္ခက္ခို ကြ်းခိုပွဲပွဲက မကဲငွ့သံးေရးပါ။ သိုေသာ သငွ့၏ ဘေရာက္ခ

ဆက္ကွင်းအကြောင်း ကြွေးကြမ်းကို ထိန်းချုပ်ပေးရန်အပါအဝင် အထက်ပါ ကြွေးအဖွဲ့အစည်း
ကကြောင့် ဖောက်ဖျက်ခဲ့သည့်အတွက် တစ်စုတစ်ဖွဲ့ ကိုယ်တိုင်အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်း
ထိန်းချုပ်ပေးရန်အပါအဝင် ဝေဒနာပေးရန်၊ အသုံးပြုမှုအား ထိန်းချုပ်ပေးသော
အချက်အလက်များကို သင့်အသုံးပြုမှုပိုင်ဆိုင်သူအဖြစ် သတ်မှတ်ပါ။

ဖြစ်ရပ်များ

သင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် သို့မဟုတ် သင့်အဖွဲ့အစည်းဝန်ထမ်းများပံ့ပိုးပေးရန်
လိုအပ်သည့်အတွက် ကြံ့ခိုင်မှုရှိပြီး သင့်ကိုယ်တိုင်အဖွဲ့အစည်းကို ထိန်းချုပ်ထားပါသည်။
စုစုပေါင်းထားသည့် လုပ်ငန်းရရှိရန်အတွက် ဝေဒနာပေးရန်
အသုံးမလုပ်တော့သည့်နေ့ရက်များကို ဆီလ်လာသော အခွင့်အရေးအကြောင်း ကြံ့ခိုင်မှုရှိပြီး
ကိုယ်တိုင်အဖွဲ့အစည်းကို ဖိနှိပ်ပါသည်။ သို့သော် ကြံ့ခိုင်မှုရှိပြီး သင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့
ဝင်များကို လိုက်နာရန်၊ အချက်အလက်များကို ဖော်ပြရန်နှင့် ကြံ့ခိုင်မှုရှိပြီး
သေတာတူညီခြင်းကို ဥပဒေအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း လိုအပ်သည့်အတွက်
ကိုယ်တိုင်အဖွဲ့အစည်းကို ထိန်းချုပ်ပေးပါမည်။

လုံခြုံရေး

အန္တရာယ်ကင်းစင်မှု လုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်းသည် ဘယ်တော့မှ ၁၀၀% လုံခြုံစိတ်ချရမှုမရှိ
အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း မရှိပါ။ သို့သော် သင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း
တစ်လျှောက်လုံးအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း
သို့မဟုတ် ဖိနှိပ်ခြင်းမရှိမှု ကာကြည့်ရန် ကြံ့ခိုင်မှုရှိပြီး ဆီလ်လာသော အဖွဲ့အစည်းကို
လုပ်ဆောင်ပါသည်။ သင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း ID များကို
လုံခြုံစိတ်ချအောင် စောင့်ရှောက်ရန်နှင့် သင့်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း ID သည်

ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ၏ ဝန်ဆောင်မှုများအနက် တစ်ခုအဖြစ် အားအိမ်ရာယူဆောင်ရွက်သော သူ
သံသယဖြစ်စေရန် ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ အောက်ဖော်ပြပါ နည်းလမ်းများမှ တစ်ခုခုကို သုံးစွဲ၍
ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ထံ အသိပေးရန် သင့်တော်စေရန်ဖြစ်ပါသည်။ သင့် စကားပြောမှုများ အသုံးပြုသူ
ID မှတစ်ဆင့် ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ၏ ဝန်ဆောင်မှုများအား တရားမဝင်သော မညီညွတ်သည့်
သတင်းတို့ဖြင့် တာဝန်ရှိပါသည်။

ကေးလ်များ၏ ကိုယ့်ရေးလုံခြုံရေးအဖွဲ့

ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ၏ ဝန်ဆောင်မှုများသည် လူသိများအဖြစ် ရရှိလာပါသည်။ ကြမ်းတုံးပိတ်၊ သည်
သက်တမ်းကြာရှည်စွာ ပြုစုထားသည့် အဖွဲ့အစည်း ကေးလ်များထံမှ မညီညွတ်ခြင်းဖြင့်
အန္တရာယ်များကို ရှောင်ရှားနိုင်ရန်အတွက် သို့မဟုတ် သိပ်တည်းစုဆောင်ရွက်ပါ။ ကေးလ်များကို
ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ထံ မညီညွတ် ကိုယ့်ရေးလုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်း မပါမီ ရန် တောင်းဆိုပါသည်။

ပြုမိမိများ

ကြမ်းတုံးပိတ်၊ သည် အခွင့်အရေး ဤမူဝါဒကို ပြုမိမိ၊ မြှမ်းမံ၊ ဖြစ်နိုင်စွမ်းကို သို့မဟုတ် ပါဝင်ပံ့ပိုးမှုများ
ပျက်စီးခြင်းကို ထိန်းသိမ်းထားပါသည်။ သို့သော် ဆောင်ရွက်သော ပြုမိမိများကို သင့်အား
အသိပေးရန် နောက်ဆုံး အဖွဲ့အစည်းအား ရကြွကို မူဝါဒဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။
အရာဝတ္တိစာရင်းတစ်ခုဖြင့် ကြမ်းတုံးပိတ်၊ က မူဝါဒကို ဖော်ပြသည့် လိုက်နာ သင့်အား
သင့်တော်သည့် အခြေအနေအထား အသိပေးရန် အနည်းဆုံး ရက်ပေါင်း သုံးဆယ့်ကျိပ်
ပံ့ပိုးပေးမည့် ဖြစ်နိုင်စွမ်း/သို့မဟုတ် ဥပဒေအရ လိုအပ်သော သင့်၏
သဘာဝတရားအကျိုးအမြတ်အတွက် ရယူပါမည်။ ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ၏ ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ်
သို့မဟုတ် ကြမ်းတုံးပိတ်၊ ၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုသူများသည် ဤမူဝါဒ ဖော်ပြချက်ကို သင့်

လက်ခံပေးပါသည်။ ဝန်ထမ်းများကို လေ့လာရန် ဤမူဝါဒကို ရံဖန်ရံခါဆိုသလို ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုများ
ကြားနာမှုပေးမှုက အဆင်ပြေပါသည်။

ကြားနာမှုပေးမှုဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်

ကြားနာမှုပေးမှုဆိုင်ရာ အကြံပြုချက် privacy[အတု]qualcomm[ဒေါ့]com သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့် သို့မဟုတ်
Qualcomm Incorporated သို့မဟုတ် လိပ်စာလေးပါး Privacy Counsel, 5775 Morehouse Drive, San
Diego, CA 92121.

သက်တမ်းသော ရက်စွဲ- ဧပြီလ 30, 2019

© 2019 Qualcomm Technologies, Inc. ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် သုတေသီများ ကုမလက်ထောက်။